
Årsmøde Svendborg jægerråd Skårup skole 6/2 2024

Fra Bestyrelsen er følgende tilstede:

Jacob Foged Formand

Christian Dinesen

Søren Larsen

Jens Godskesen

Afbud: Nicolai Kvovlsbæk, Finn Helleskov Andersen(Næstformand)

Mangler Casper Fink(Hjortevildts ansvarlig)

Valg af dirigent

1. Aflæggelse af beretning for jægerrådets virke
2. Valg af formand i kreds 5 samt Dj
3. Valg af nyt grønt råds medlem
4. Orientering om bestyrelsens sammensætning
5. Indstilling af 3 delegerede til repræsentantskabsmødet. Indstillinger i henhold til

pkt. 5 skal meddeles skriftligt til kredsformanden senest tre uger før
kredsmødet, idet kredsformanden dog kan vedtage en mere vidtgående
indstillingsprocedure.

6. Indkomne forslag
7. Eventuelt

Referat
Jacob Foged fortæller fra jæger rådet

Vi startede med fællesspisning

Grønt råd:
Har deltaget i alle møder - vigtigt at være der. Stærkt DN. Dorrit bruge os i fredningssager.
Fredningssag i Vejstrup Ådal og skovprojekt

Formand:
Deltaget i debat om kronvildt - møde inden
Deltaget i snak om Muntjak
Et online møde og aflyst pga manglende deltagelse
Forsøg på at hjælpe Langeland i gang



Næste år foredrag

Daniel Brøndsted opstiller som grønt rådsmedlem og bliver valgt

Eigil fortæller at han opstiller som kredsformand de næste 4 år.

Lars Udengård HB
Lars fortæller om en mindre medlemstilbagegang men en fremgang på dem som er medlemmer
af flere jagtforeninger.
Sparekassen Danmark bliver en ny bank for DJ og foreningerne kan bruge bankerne.

Eigil Kredsen

Kredsen har arbejdet med god jagt i generationer.
Forsøger at skaber forbindelse mellem jagtforeninger og jægerråd
Vi forsøger at få jægerråd op at stå på Langeland og i Assens.
Jagt og outdoormessen i Odense 5-7 april deltager kredsen i.
Livsstilsmesse på Boltinggård deltager vi på. Dyrskuet kan vi desværre ikke i år.
Der er en fond som kan søges en gang i kvartalet som jagtforeninger kan søge til hvervning
eller fastholdelse af medlemmer.
Jægerforum er kommet igang. Det består af jægerrådsforænd samt kredsformand og HB samt 2
fra MST.

Følgende er valgt til rep møde
Jørgen Egelund
Daniel Brøndsted
Finn helskov andresen

Supplanter
Søren larsen
John højmark

Ingen indkomne forslag.

Bestyrelsen fordeler poster på førstkommende møde

Eventuelt:
Status mårhunde: Der er forsvundet en mårhund med halsbånd på tåsinge og en er blevet kørt
ned af toget.
Der er set mårhund i Gudbjergskov og ved Anhof/Glorup.
Jørgen kan kontaktes hvis man vil høre om der er mårhund i området.



Under eventuelt var der lagt op til en god jagtdebat med følgende emner:
Jagttider på dåvildt
Skal vi have kronvildt på Fyn
Afskydningspolitik af rådyr
Udsætning af fasaner og gråænder

Følgende to ting skal videre til Hjortevildt gruppen på Fyn:
Dåvildt jagt på spidshjort på Langeland i januar
Ikke Brunstjagt på dåvildt

Efter nogle gode debatter takkede formanden for fremmødet på 23 personer - alle lovede at
tage en med næste år -.......
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